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Tisztelt Elnök Asszony!

,,Meddig tart még a munkatársak lebegtetése a minisztériumban?" címmel
a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A minisztériumban az utóbbi félévben többször elhangzott, hogy különböző
számú munkatárs lesz elbocsátva, illetve, hogy 150-200 munkahely
megszűntetésre kerül. A létszámbizonytalanság miatt a hangulat, a munkahelyi
légkör a munkatársak közötti kapcsolat igen rossz, ami a munka hatékonyságát,
ereményességét és színvonalát is erősen befolyásolja és tovább súlyosbbítja az
ágazat egyébként is rossz helyzetét .

Lehet-e már tudni, hogy hány főt bocsátanak el a minisztériumból?
Mikorra várható, hogy az átszervezés után a minisztérium apparátusa
megint megfelelően működik?
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